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Abstract (en)
[origin: US2015128379A1] An overhead door closer comprising including a housing, an output shaft with a cam disc, which shaft is rotatably
movable supported in the housing, a link-plate carriage with two rotatably movable pressure rollers supported in the link-plate carriage, wherein the
pressure rollers roll on the cam disc, a piston which is linearly guided in the housing, a piston rod which with one end is connected to the link-plate
carriage, and with the other end is connected to the piston, and a closer spring, which, on the side of the piston facing the link-plate carriage, abuts
at the piston.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Obentürschließer (1) umfassend ein Gehäuse (2), eine im Gehäuse (2) drehbeweglich gelagerte
Abtriebswelle (5) mit einer Nockenscheibe (7), einen Laschenwagen (8) mit zwei drehbeweglich im Laschenwagen (8) gelagerten Druckrollen (11),
wobei die Druckrollen (11) auf der Nockenscheibe (7) abwälzen, einen im Gehäuse (2) linear geführten Kolben (14), eine Kolbenstange (12) die mit
einem Ende mit dem Laschenwagen (8) und mit dem anderen Ende mit dem Kolben (14) verbunden ist, und eine Schließerfeder (16), die sich auf
der dem Laschenwagen (8) zugewandten Seite des Kolbens (14) am Kolben (14) abstützt.
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